

THAREED M E N U



Appetizers



Hummus Platter

Rs. 1,799

330 kcal

Mix of Classic Hummus, Beetroot Hummus, and Beirut Hummus, served with fresh bread

تشكيلة من الحمص الكلاسيكي، حمص الشمندر، والحمص البيروتي، تُقدم مع خبز طازج

Chef's Special



Cold Mezze Platter

Rs. 1,799

280 kcal

Mix of Muhammara, Baba Ganoush, and Mutabbal, served with fresh bread

تشكيلة من المحمرة، البايا غنوج، والمبتل، تُقدم مع خبز طازج



Thareed Platter

Rs. 1,999

280 kcal

Mix of Labneh, Muhammara, and Hummus, served with fresh bread

تشكيلة من اللبنة، المحمرة، والحمص، تُقدم مع خبز طازج

Chef's Special



Hot Mezze Platter

Rs. 1,999

740 kcal

Mix of 2 pieces of Falafel, 2 pieces of Fried Kibbeh, Batata Hara, and Cheese Kofta, served with fresh bread

تشكيلة من 2 قطعة فلافل، 2 قطعة كبة مقلية، بطاطا حارة، وكفتة بالجبنه، تُقدم مع خبز طازج

Salads



Quinoa Salad

200 kcal

Mix of cucumber, tomato, rocket, parsley, onion, and quinoa dressing

خيار، طماطم، جرجير، بقونس، بصل، وصلصة الكينوا

Rs. 999

Chef's Special



Fattoush Salad

230 kcal

Mix of cucumber, tomato, lettuce, green pepper, capsicum, red radish, and onion, topped with fried bread and dressing

خيار، طماطم، خس، فلفل أخضر، فليفلة، فجل أحمر، وبصل مُصافًا إليهم خبز مقلي مع صلصة

Rs. 1,099



Special Thareed Salad

170 kcal

Mix of cucumber, tomato, onion, rocket leaves, beetroot, and dressing

طماطم، خيار، بصل، أوراق جرجير، بنجر، وصلصة

Rs. 1,099

Chef's Special



Tabbouleh Salad

170 kcal

Mix of parsley, tomato, bulgur, green onion, and dressing

بقونس، طماطم، برغل، بصل أخضر، وصلصة

Rs. 1,799

Soups



Lentil Soup

180 kcal

Soup served with crispy bread and lemon

شورية تُقدم مع خبز مقرمش وليمون

Rs. 899



Chicken Soup

180 kcal

Soup served with mixed vegetables and crispy bread

Rs. 899

تشكيلة من المحمرة، البايا غنوج، والتمبل، تُقدم مع خبز طازج

Chef's Special



Onion Soup

170 kcal

Soup served with crispy bread and cheese on top

Rs. 999

شورية تقدم مع الخبز المقرمش و الجبن في الأعلى



Mushroom Soup

220 kcal

Soup served with crispy bread and cheese on top

Rs. 999

تشكيلة من اللبنة، المحمرة، والحمص، تُقدم مع خبز طازج

Turkish Pide



Vegetable Pide

350 kcal

Baked Turkish flatbread topped with mixed vegetables and melted cheese, served with sauce

Rs. 1,499

خبز تركي مسطح مخبوز مغطى بالخضار المشكلة والجبن الذائب، يُقدم مع الصلصة



Cheese Pide

420 kcal

Baked Turkish flatbread topped with melted cheese, served with sauce

Rs. 1,999

خبز تركي مسطح مخبوز مغطى بالجبن الذائب، يُقدم مع الصلصة

Chef's
Special



Chicken Pide

400 kcal

Baked Turkish flatbread topped with chicken and vegetables, served with sauce

Rs. 1,999

خبز تركي مسطح مخبوز مغطى بالدجاج والخضار، يُقدم مع الصلصة



Beef Pide

400 kcal

Baked Turkish flatbread topped with beef and vegetables, served with sauce

Rs. 2,299

خبز تركي مسطح مخبوز مغطى بلحم البقر والخضار، يُقدم مع الصلصة

Arabic Fatayer

Chef's
Special



Za'ater Fatayer

150 kcal

Za'atar fatayer served with lemon

Rs. 599

فتائر الزعتر تقدم مع الليمون



Spinach Fatayer

315 kcal

Spinach fatayer served with lemon and tahini sauce

Rs. 599

فتائر السبانخ تقدم مع الليمون وصلصة الطحينة



Cheese Fatayer

630 kcal

Cheese fatayer served with tomato sauce

Rs. 599

فتائر الجبنة تقدم مع صلصة الطماطم



Labneh Fatayer

150 kcal

Rs. 699



Chicken Fatayer

360 kcal

Rs. 1,099

Chicken fatayer served with garlic sauce

فتائر الدجاج تقدم مع صلصة الثوم

Shawarma



Chicken Shawarma

650 kcal

Rs. 1,799

180g of chicken served with pickles, fries, and garlic sauce

180 جرام من شاورما الدجاج تُقدم مع مخللات، بطاطس مقوية، وصلصة ثوم



Chicken Gyro Shawarma

650 kcal

Rs. 1,899

180g of chicken served with mixed vegetables, fries, and gyro sauce

180 جرام من الدجاج تُقدم مع خضار مشكلية، بطاطس مقوية، وصلصة جيرو



Beef Shawarma

730 kcal

Rs. 2,099

180g of beef served with pickles, fries, and garlic sauce

180 جرام من اللحم البقري يُقدم مع المخللات، البطاطس المقوية، وصلصة الثوم



Beef Gyro Shawarma

Rs. 2,199

730 kcal

180g of beef served with mixed vegetables, fries, and gyro sauce

180 جرام من اللحم تُقدم مع خضار مشكّلة، بطاطس مقلية، وصلصة جيرو

Chef's Special



Mix Gyro Shawarma

Rs. 2,199

700 kcal

180g of chicken and beef served with mixed vegetables, fries, and gyro sauce

180 جرام من الدجاج واللحم تُقدم مع خضار مشكّلة، بطاطس مقلية، وصلصة جيرو

Chef's Special



Shawarma Platter

Rs. 3,299

1,500 kcal

Two chicken/beef wrap servings with an extra 100g meat side with fries, sauce, and pickles

لفافتين دجاج/لحم مع جانب إضافي من 100 جرام من اللحم، يقدم مع البطاطس المقلية، والصلصة، والمخللات

for 2 Persons

Salad Bowls



Salad

250g of Greek salad topped with 120g of meat, served with hummus, pickles, assorted vegetables, and tahini sauce

with Chicken Shawarma

Rs. 1,299

620 kcal

with Beef Shawarma

Rs. 1,749

720 kcal

with Adana Kebab

Rs. 1,899

780 kcal

Chef's Special

250 جرام من السلطة اليونانية مغطاة بـ 120 جرام من اللحم، تُقدم مع الحمص، المخللات، الخضار المشكّلة، وصلصة الطحينة

Rice Bowls



250g of fatteh rice with 120g of meat, served with hummus, pickles, assorted vegetables, and tahini/garlic sauce

250 جرام من أرز الفتة مع 120 جرام من اللحم، يُقدم مع الحمص، المخللات، الخضار المشكلة، وصلصة الطحينة أو الثوم

Rice

with Chicken Shawarma
770 kcal

Rs. 1,299

with Chicken Kebab
770 kcal

Rs. 1,299

with Shish Tawook
800 kcal

Chef's
Special

Rs. 1,299

with Beef Shawarma
850 kcal

Rs. 1,799

with Adana Kebab
950 kcal

Rs. 1,899

Specialties

Chef's
Special



Thareed (Chicken)
1,400 kcal

Rs. 3,299

for 2 Persons

Traditional bread stew with 400g of chicken and vegetables, served with fresh bread, rice, and your choice of salad or hummus. Serves 2

فتة تقليدية مع 400 جرام من الدجاج والخضار، تُقدم مع خبز طازج، أرز، واختيارك من السلطة أو الحمص. تكفي لشخصين



Thareed (Mutton)
1,600 kcal

Rs. 4,499

for 2 Persons

Traditional bread stew with 400g of mutton and vegetables, served with fresh bread, rice, and your choice of salad or hummus. Serves 2

فتة تقليدية مع 400 جرام من لحم الضأن والخضار، تُقدم مع خبز طازج، أرز، واختيارك من السلطة أو الحمص. تكفي لشخصين

Chef's
Special



Shish Handi

1,200 kcal

200g of grilled shish tawook chicken and vegetables in creamy béchamel sauce, topped with melted cheese, served with your choice of fresh bread or rice. Serves 2

Rs. 2,499

for 2 Persons

200 جرام من دجاج الشيش طاووق المشوي مع الخضار في صلصة البشاميل الكريمية، مغطى بالجبن الذائب، يُقدم مع اختيارك من الخبز الطازج أو الأرز. تكفي لشخصين.

Chef's
Special



Dawood Basha

1,500 kcal

400g meatballs cooked in rich tomato sauce, served with your choice of fresh bread or rice. Serves 2

Rs. 2,499

for 2 Persons

400 جرام من كرات اللحم المطبوخة في صلصة الطماطم الغنية، تُقدم مع اختيارك من الخبز الطازج أو الأرز. تكفي لشخصين



Handi Kebab with Rice

950 kcal

Finger kebabs cooked in tomato sauce with potatoes, served with 250g of rice. Serves 2

Rs. 2,999

for 2 Persons

كباب أصابع مطبوخ في صلصة الطماطم مع البطاطس، يُقدم مع 250 جرام من الأرز. تكفي لشخصين

Chef's
Special



Kofta Tahini Fingers

1,100 kcal

400g of kofta fingers cooked in a creamy tahini sauce, served with fresh bread. Serves 2

Rs. 3,499

for 2 Persons

400 جرام من أصابع الكفتة المطبوخة في صلصة الطحينة الكريمية، تُقدم مع خبز طازج. تكفي لشخصين.



Kabsa Rice with Chicken

1,550 kcal

500g of Arabic rice with 400g of chicken, served with Kabsa sauce and salad. Serves 2

Rs. 2,999

for 2 Persons

500 جرام من الأرز العربي مع 400 جرام من الدجاج، يُقدم مع صلصة الكابسا والسلطة. تكفي لشخصين



Kabsa Rice with Mutton

1,750 kcal

500g of Arabic rice with 400g of mutton, served with Kabsa sauce and salad. Serves 2

Rs. 3,999

for 2 Persons

500 جرام من الأرز العربي مع 400 جرام من لحم الضأن، يُقدم مع صلصة الكابسا والسلطة. تكفي لشخصين



Makluba Rice with Chicken

1,700 kcal

Rs. 3,599

for 2 Persons

500g of rice topped with mix vegetables, and 400g of chicken, served with our Thareed special salad and yogurt. Serves 2

500 جرام من الأرز مغطى بخضار مشكلة و400 جرام من الدجاج، يُقدم مع سلطة تريد الخاصة والزبادي. تكفي لشخصين

Chef's Special



Makluba Rice with Mutton

1,900 kcal

Rs. 3,999

for 2 Persons

500g of rice topped with mix vegetables, and 400g of mutton, served with our Thareed special salad and yogurt. Serves 2

500 جرام من الأرز مغطى بخضار مشكلة و400 جرام من لحم الضأن، يُقدم مع سلطة تريد الخاصة والزبادي. تكفي لشخصين



Chicken Shakriya with Rice

1,000 kcal

Rs. 3,999

for 2 Persons

400g of chicken cooked in yogurt, served with 250g of sh'arieh rice. Serves 2

400 جرام من الدجاج المطبوخ في الزبادي، يُقدم مع 250 جرام من أرز الشعيرة. تكفي لشخصين.

Chef's Special



Beef Shakriya with Rice

1,200 kcal

Rs. 4,499

for 2 Persons

400g of beef cooked in yogurt, served with 250g of sh'arieh rice. Serves 2

400 جرام من اللحم البقري المطبوخ في الزبادي، يُقدم مع 250 جرام من أرز الشعيرة. تكفي لشخصين.

Mashawi / Mix Grill



Eggplant Kebab

400 kcal

Rs. 1,199

300g of eggplant kebab served with pickles, grilled vegetables, sauce, and fresh bread

300 جرام من كباب الباذنجان يُقدم مع المخللات، الخضار المشوية، الصلصة، والخبز الطازج.



Chicken Kebab

750 kcal

300g of chicken kebab served with pickles, grilled vegetables, sauce, and fresh bread

Rs. 1,199

300 جرام من كباب الدجاج يُقدم مع المخللات، الخضار المشوية، الصلصة، والخبز الطازج.



Kebab Halabi

900 kcal

300g of Arabic kebab served with pickles, grilled vegetables, sauce, and fresh bread

Rs. 1,499

300 جرام من الكباب العربي يُقدم مع المخللات، الخضار المشوية، الصلصة، والخبز الطازج.



Pistachio Kebab

1,050 kcal

300g of Arabic pistachio kebab served with pickles, grilled vegetables, sauce, and fresh bread

Rs. 1,799

300 جرام من كباب الفستق العربي يُقدم مع المخللات، الخضار المشوية، الصلصة، والخبز الطازج.

Chef's Special



Adana Kebab

1,050 kcal

300g of mutton adana kebab served with pickles, grilled vegetables, sauce, and fresh bread

Rs. 2,099

300 جرام من كباب أضنة بلحم الضأن يُقدم مع المخللات، الخضار المشوية، الصلصة، والخبز الطازج.



Shish Tawook

750 kcal

300g of marinated chicken skewers served with pickles, grilled vegetables, sauce, and fresh bread

Rs. 1,499

300 جرام من أسياخ الدجاج المتبلّة تُقدم مع المخللات، الخضار المشوية، الصلصة، والخبز الطازج.

Chef's Special



Mutton Chops

750 kcal

4 pieces of mutton chops, served with grilled vegetables, sauce, and fresh bread

Rs. 2,999

4 قطع من شرائح لحم ضأن تُقدم مع خضار مشوية، وخبز طازج.



Grilled Chicken

800 kcal / 1,000 kcal

Grilled chicken (half/full) served with pickles, sauce, fries, and fresh bread, plus a side of salad and hummus

Rs. 1,999 / Rs. 3,599

(Half)

(Full)

دجاج مشوي يُقدم مع المخللات، الصلصة، البطاطس المقلية، والخبز الطازج، بالإضافة إلى جانب من السلطة والحمص



BBQ Platter

1,800 kcal

Platter featuring 1/4 grilled chicken, 1 seekh of chicken kebab, 1 seekh of beef kebab, and 10 pieces of shish tawook, served with 250g of rice, grilled vegetables, sauces, and 2 pieces of fresh bread

Rs. 4,499

for 2 Persons

طبق يحتوي على ربع دجاجة مشوية، سيخ واحد من كباب الدجاج، سيخ واحد من كباب اللحم البقري، و10 قطع من شيش طاووق، يُقدم مع 250 جرام من الأرز، الخضار المشوية، الصلصات، وقطعتين من الخبز الطازج

Chef's Special



Full BBQ Platter

4,500 kcal

Platter featuring 1/2 grilled chicken, 3 seekhs of chicken kebab, 6 pieces of lamb chops, 1 seekh of lamb tikka, 2 seekhs of shish tawook, 3 seekhs of halabi kebab, and 3 seekhs of eggplant kebab, served with 750g of rice, grilled vegetables, sauces, and 6 pieces of fresh bread

Rs. 12,999

for 4-6 Persons

طبق يحتوي على نصف دجاجة مشوية، 3 أسياخ من كباب الدجاج، 6 قطع من شرائح لحم الضأن، سيخ واحد من تيكا لحم الضأن، 2 من أسياخ شيش طاووق، 3 أسياخ من كباب الحلبي، و3 أسياخ من كباب الباذنجان، يُقدم مع 750 جرام من الأرز، الخضار المشوية، الصلصات، و6 قطع من الخبز الطازج

Breads Add-on



Shami Khubz

300 kcal

Rs. 125

Saj Bread

200 kcal

Rs. 125

Simit Bread

300 kcal

Rs. 199

Turkish Bread

150 kcal

Rs. 299

Rice Add-on



Sh'arieh Rice

250 kcal

Rs. 599

Fatteh Rice

200 kcal

Rs. 599

Sauces Add-on



Garlic Sauce

80 kcal

Rs. 125

Tahini Sauce

80 kcal

Rs. 125

Spicy Sauce

100 kcal

Rs. 125

Kabsa Sauce

70 kcal

Rs. 150

Desserts



Asabaa Zainab (10 pieces)

500 kcal

Rs. 799



Balah el Sham (10 pieces)

350 kcal

Rs. 799



Awama (10 pieces)
500 kcal

Rs. 799



Arabic Baklava (4 pieces)
500 kcal

Rs. 1,099



Stuffed Baklava (4 pieces)
500 kcal

Rs. 1,199

Chef's
Special



Turkish Ice Cream Baklava
350 kcal

Rs. 1,499



Cheese Kunafa
450 kcal

Rs. 1,699



Pistachio Kunafa
500 kcal

Rs. 1,999

Juices & Cold Beverages



Mint Margarita
200 kcal

Rs. 599



Fresh Seasonal Juice
100 - 150 kcal

Rs. 649



Thareed Fruit Smoothie
200 - 250 kcal

Rs. 799



Mix Fruit Jar
150 - 200 kcal

Rs. 899



Fresh Lime
150 kcal

Rs. 219



Soft Drinks
120 kcal

Rs. 210



Mineral Water (Large)
0 kcal

Rs. 180

Mineral Water (Small)
0 kcal

Rs. 85

Chef's
Special



Arabic Champagne (Halal)
600 kcal

Rs. 1,399

Hot Beverages

Chef's
Special



Arabic Gahwa Pot
8 kcal

Rs. 999



Turkish Tea
4 kcal

Rs. 499



Thareed Special Green Tea
3 kcal

Rs. 499



Karak Chai
150 kcal

Rs. 499



Shahi Haleeb
150 kcal

Rs. 499



Ginger Tea
2 kcal

Rs. 499



طعام = نعمة

At Thareed, food is more than sustenance – it's a blessing, a gift, and a means of building connections in our community.

T H A R E E D

ثريد

Thareed * Authentic Arabic & Mediterranean Cuisine *

ثريد

IG, FB: @thareedrestaurant

www.thareed.pk

+92 316 7671969

